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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Kultúra, Civil Szervezetek, 
Városmarketing Bizottságának 2022. április 28. (csütörtök) napján 15 órakor Szekszárd 
Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatalában megtartott rendes, nyilvános üléséről. 
 
Jelen vannak:    Csötönyi László elnök;  
     Illés Tamás elnökhelyettes; 

Murvai Árpád képviselő, bizottsági tag; 
Faragó Zsolt képviselő, bizottsági tag; 
Szabó Gergő bizottsági tag 

 
Tanácskozási joggal megjelentek: dr. Ambrus Gábor jogi és bizottsági referens; 

           Losonczyné Csuprik Erika közműv. és civil kapcs. referens; 
            

 

Meghívottak:  
              Nyárai Miklósné elnök, Liszt Ferenc Pedagógus Kórus  
             Dicső Zsolt elnök „PAD” 

             Pecze István elnök, Szekszárd BIG BAND  
             Cseke Gábor elnök, Szekszárd Junior Stars  
             Borsiczky Iván elnök, Szekszárdi Kamarazenekar  
             Halasi Ivett elnök, Szekszárdi Madrigálkórus 
             Huszár Krisztina elnök, Szekszárdi Mozgásművészeti Stúdió  
             Csepregi Péter elnök, Szekszárdi NNTF  
             Béresné Kollár Éva elnök, Tücsök Zenés Színpad 

 
Ülésen megjelent:    Taba Erika adminisztrátor 
  
 

 
Az elnök megállapítja, hogy az 5 tagú bizottságból 5 tag van jelen, a bizottság 
határozatképes. A nyilvános ülést 15 órakor megnyitja. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a napirendre vonatkozó javaslatát, amelyet a bizottság 5 igen 
szavazattal, egyhangúlag elfogadott és a következő napirendet állapította meg: 
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NAPIREND 
 
1. napirendi pont: 
A Kiemelkedő Művészeti Együttesek 2021. évi munkájának és 
2022. évi terveinek áttekintése II. 
(8. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 
Előadó: Csötönyi László elnök 
Meghívott: Nyárai Miklósné elnök, Liszt Ferenc Pedagógus Kórus  

         Dicső Zsolt elnök „PAD” Irodalmi Kulturális és Művészeti Egyesület 
         Pecze István elnök, Szekszárd BIG BAND  
         Cseke Gábor elnök, Szekszárd Junior Stars  
         Borsiczky Iván elnök, Szekszárdi Kamarazenekar  
         Halasi Ivett elnök, Szekszárdi Madrigálkórus 
         Huszár Krisztina elnök, Szekszárdi Mozgásművészeti Stúdió  
         Csepregi Péter elnök, Szekszárdi Német Nemzetiségi Tűzoltó Fúvószenekar  
         Béresné Kollár Éva elnök,Tücsök Zenés Színpad 
 

2. napirendi pont: 
Javaslat a „Pad” Irodalmi, Kulturális és Művészeti Egyesület kérelmének támogatására 
(13. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 
Előadó: Csötönyi László elnök 
 
3. napirendi pont: 
Javaslat a Tolnai Ifjúsági Fúvószenekar Egyesület kérelmének támogatására 
(14. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 
Előadó: Csötönyi László elnök 
 
4. napirendi pont: 
Javaslat a Szekszárd Borvidék Nonprofit Kft. kérelmének támogatására 
 (11. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 
Előadó: Csötönyi László elnök 
 
5. napirendi pont: 
Javaslat a Garay János Gimnázium Centenáriuma Alapítvány kérelmének támogatására 
(16. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 
Előadó: Csötönyi László elnök 
 
6. napirendi pont: 
Javaslat a Szekszárdi Gitár Egyesület kérelmének támogatására 
 (12. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 
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Előadó: Csötönyi László elnök 
 
 
 
7. napirendi pont: 
Javaslat a Babits Mihály Kulturális Központban működő Szekszárdi Magyarnóta Klub részére 
megítélt támogatási összeg felhasználásának, valamint elszámolási határidejének 
módosítására 
(18. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 
Előadó: Csötönyi László elnök 
 
8. napirendi pont: 
Javaslat a Rákóczi Szövetség kérelmének támogatására 
 (15. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 
Előadó: Csötönyi László elnök 
 
ZÁRT: 

9.napirendi pont:  
Javaslat megyei díjak adományozására 
(17. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Losonczyné Csuprik Erika közműv. és civil kapcsolatok ref. 
 

1. napirendi pont: 
A Kiemelkedő Művészeti Együttesek 2021. évi munkájának és 
2022. évi terveinek áttekintése II. 
(8. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 
Előadó: Csötönyi László elnök 
Meghívott: Nyárai Miklósné elnök, Liszt Ferenc Pedagógus Kórus  

         Dicső Zsolt elnök „PAD” Irodalmi Kulturális és Művészeti Egyesület 
         Pecze István elnök, Szekszárd BIG BAND  
         Cseke Gábor elnök, Szekszárd Junior Stars  
         Borsiczky Iván elnök, Szekszárdi Kamarazenekar  
         Halasi Ivett elnök, Szekszárdi Madrigálkórus 
         Huszár Krisztina elnök, Szekszárdi Mozgásművészeti Stúdió  
         Csepregi Péter elnök, Szekszárdi Német Nemzetiségi Tűzoltó Fúvószenekar  
         Béresné Kollár Éva elnök,Tücsök Zenés Színpad 

 

 

Csötönyi László elnök: Az első napirendi pontunk a kiemelkedő művészeti együttesek 2021. 
évi munkájának és 2022. évi terveinek áttekintése. Ez már a 2. etap, hiszen volt egy bizottsági 
ülésünk, amelyen már jó néhány civil szervezet, egyesület, művészeti csoport vezetője 
beszámolt. Akik most jöttek el szeretném jelezni és a jegyzőkönyv kedvéért is, hogy Cseke 
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Gábor elnök, a Szekszárd Junior Sztár részéről néhány perccel ezelőtt küldött üzenetet és ott 
mondta, hogy nem tud sajnos eljönni, de a beszámolóját megküldte, tehát nincs akadálya 
annak az elfogadásának. A Liszt Ferenc Pedagógus Kórust Pajor Márta képviseli. Rendben van. 
Mártát tisztelettel és szeretettel köszöntöm. 

 
Pajor Márta, Liszt Ferenc Pedagógus Kórus: Én úgy gondoltam, hogy az elegendő, amit 
elküldtünk. Kiegészíteni igazából nem kívánom. Azt, amit megkaptunk arról, hogy a 
kiemelkedő művészeti együttesek a továbbiakban hogyan munkálkodjanak, nagyon jónak 
tartom, bár egy kicsit túl szakmainak. Egyet tudnia kell a Bizottságnak is. Meg a tisztelt 
jelenlévőknek, hogy a kórus jelenlegi átlagéletkora 72 év. Ezzel én elmondtam nagyon sok 
mindent. Utánpótlás problémák stb. Egy olyan társaságot kaptam, akinek az 55 éve alatt 16 
karnagyuk volt. Ez szakmailag nagyon sok problémát vetett fel, meg sok negatív dolgot és 
mondjuk nagyon sok pozitív dolgot is. Mindenki jól dolgozott, mert hozott anyagból 
dolgozunk, de 16 ember nem tudja azt megteremteni azt az egységet és szakmaiságot, amit 
egy olyan karnagy, aki 20 éve vezet egy kórust, vagy 30 éve vagy 40 éve. Akkor egy kézben 
van. Van, egy cél van egy távlati is. A covid sok mindent felrúgott. Sok kórus nem is tudott 
sehogyan sem működni. Kisebb szerepléseket tudunk most már vállalni, de mondjuk CD-nk 
nem lesz. 

Csötönyi László elnök: Köszönjük szépen tanárnő. Halasi Ivett itt van, és azt gondolom, hogy 
ebből az aspektusból talán ő is meg tudja majd közelíteni a helyzetet. Bár lehet, hogy ott az 
említett átlagéletkor egyelőre még egy kicsit kevesebb, de talán hasonló problémákkal küzd a 
Szekszárdi Madrigálok Kórus is. Ismerve a csoport összetételét, én azt gondolom, hogy ezen 
akár mondjuk a városi felhívás szinten lehetne valamit kezdeni, vagy el lehetne indulni. 
Rengeteg pedagógus van a környéken. Valami féle marketinggel lehetne fejlődést elérni. 

Pajor Márta, Liszt Ferenc Pedagógus Kórus: Én azt gondolom, hogy a fiatalok idősebbekhez 
már nem akarnak csatlakozni. 

Csötönyi László elnök: Mindenféleképpen lehetőségként jelenítsük meg, hogy a több 
évtizedes múlttal rendelkező pedagógus kórus várja, mondjuk az énekelni szerető 
pedagógusoknak a jelentkezését. Valamiféle marketing kommandóval lehetne előre haladni 
ebben, akár a város segítségével is. Köszönöm szépen Dicső Zsolt, PAD irodalmi Kulturális és 
Művészeti Egyesület viszont itt van. Kérlek téged is mondj pár szót az egyesület 
beszámolójával kapcsolatban. 

Dicső Zsolt, PAD irodalmi Kulturális és Művészeti Egyesület elnök: A covid az nekünk se jött 
jól tavaly. Idén már bíztatóbb az előkép. A programokról mondanék akkor pár szót. Beszéltem 
miskolci kollégákkal. 210 éve született Garay János és hát megnyitott az Alkotóház, a Mészöly 
Alkotóház. Ennek az ötletnek a felkarolására csináltak egy Tompa Emlékházat és kettőt hoztuk 
össze a 210 éve született Garay és erre egy rendezvénysorozatot fűzzünk föl. Június közepén 
lesz Miskolcon a Herman Ottó Múzeumban a megnyitója. A szüreti napokat ugyanakkor meg 
kapcsoljuk, rendezvényekkel a szüreti napok társrendezvényeként pedig Szekszárdon lenne. 

 
Csötönyi László elnök: Köszönöm szépen, van-e bárkinek kérdése, hozzászólása? Akkor 
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haladunk tovább. Igazából a Szekszárd Big Band képviseletében Pecze István elnök úr is itt van. 
Pisti, tanár úr barátsággal köszöntünk téged is. Hogyha gondolod. 
 
Pecze István Szekszárd Big Band elnök: A miénk egy kicsit más falat. Nálunk több a fiatal. 
Sajnos, azok a barátainknak, akikkel alapítottuk az egyesületet, ők már máshol zenélnek. 
Utánpótlással gondunk van nekünk is. Nagyon kevés a fiatal, akit rá lehet venni a 
zenetanulásra. Nem veszünk vissza a művészi színvonalból. Annyi még, hogy minden évben 
egy hangversenyünket felvesszük, egy hangmérnök átdolgozza és így lesz kész. Nemsokára ez 
is elkészül és lesz egy film csinálva belőle. Ezeket a TV-k leadják. Városi műsorokban szintén 
újra szereplők vagyunk. Éveket kellett várnunk erre, hogy újra városi felkérést kapjunk. Nyílván 
ennek is meg van az oka. 
 
Csötönyi László elnök: Köszönjük. Haladhatunk tovább. Cseke Gábor elnök úr a Szekszárd 
Junior Stars vezetője jelezte, hogy nem tud itt lenni néhány perccel a kezdés előtt, de 
megkaptátok a beszámolót. Akkor haladhatunk tovább a Szekszárdi Kamarazenekart most 
Borsiczky Iván elnök úr képviseli. Iván téged is szeretettel köszöntünk itt a bizottsági ülésen, 
kérlek néhány szóban te is foglald össze a leírtakat. 

Borsitczky Iván Szekszárdi Kamarazenekar elnök: Nincsen igazából kiegészíteni valóm.  

Csötönyi László elnök: Jó, akkor köszönjük a beszámolót. A Szekszárdi Madrigálok Kórust 
Halasi Ivett elnök képviseli. Ivett, akkor kérlek. 

Halasi Ivett Szekszárdi Madrigálok Kórus elnök: A covid miatt nem tudtunk próbálni. Nekünk 
is vannak utánpótlás problémáink és vannak, akik már régóta énekelnek, de már elfáradtak. 
Mostanában a legfőbb problémánk, hogy hogyan állunk ki. Anyagilag biztos lábakon állunk. 
Igyekszünk az elmaradt hangversenyeket megtartani. Amiben segítségre szorulunk, az a 
marketing. 

Csötönyi László elnök: Köszönjük szépen! Köszönöm szépen! Igen, jó lenne hogyha ebben 
tudnánk közösen gondolkodni. Azokkal is, mint ahogy említetted, hogy tudtok kooperálni. 
Például az Ivánnékkal, de mondjuk én el tudnék képzelni egy ilyen együttműködést.  

Murvai Árpád tag: Sajnálom, hogy pont most nincs itt a sajtó, amikor nyilvánosságot kér az 
Egyesület.  
 
Csötönyi László elnök: Szekszárdi Mozgásművészeti Stúdió, Huszár Krisztina elnök is 
megérkezett. Kriszta téged is sok szeretettel köszöntünk.  

Huszár Krisztina Szekszárdi Mozgásművészet Stúdió: Jó lenne, hogy ha a helyi médiában mi 
is megjelenhetnénk, mert sokan nem tudják, hogy van ilyen lehetőség, hogy hozzánk milyen 
edzésekre lehet jönni. Tud esetleg segíteni az Önkormányzat a marketingben? A jelenleg 
egyetemista egykori tanítványaink visszajárnak és örömmel teszik, de új kisebb gyerekek 
viszont nem jönnek. Van még egy olyan gondunk, hogy a könyvelő cégünk is visszamondta a 
megbízásunkat. Nem tudjuk, hogy ki lesz az a könyvelő, aki ilyen kis egyesületekkel is 
foglalkozni fog.  
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Csötönyi László elnök: Kriszta! Köszönjük szépen, van-e valakinek kérdése a bizottsági tagok 
közül. Árpi!  

 
 
Murvai Árpád elnök: Talán beszéltünk arról, hogy jeges tervek is vannak. 

Huszár Krisztina Szekszárdi Mozgásművészet Stúdió: Ez még megbeszélés alatt áll. 

Murvai Árpád elnök: Illés Tamás jelezte, hogy szeretne szólni. 
  
Illés Tamás elnökhelyettes: Van ez a Civil Segély, Civil Számadó Alapítvány, ők 
professzionálisan civil szervezetekre szerveződtek. Ők tudnak segíteni.  

Csötönyi László elnök: Haladjunk tovább Szekszárdi Német Nemzetiségi Tűzoltó Fúvószenekar 
képviseletében Csepregi Péter elnök úr! Szia, Péter kérlek, foglald össze, vagy egészítsed ki. 
 
Csepregi Péter elnök, Szekszárdi Német Nemzetiségi Tűzoltó Fúvószenekar: Köszöntöm én is 
a bizottságot, elnök urat és az együttesek vezetőit. Csak egy rövid kiegészítést szeretnék tenni. 
Most azért látszik, hogy nyílnak a lehetőségek és 3 olyan alkalmon is túl vagyunk, 3 olyan 
fellépésen is túl vagyunk már idén, amin ott voltunk. Vannak is felkéréseink. Az utánpótlás 
nálunk is nagy probléma. Bejött az is, hogy sok a covid miatt elmaradt koncertet pótolnak és 
jönnek a programütközések.  

 
Csötönyi László elnök: Köszönjük szépen! Köszönjük Péter! Van-e kérdésetek? Tücsök Zenés 
Színpad. Béresné Kollár Évát is sok szeretettel köszöntöm. 

Béresné Kollár Éva, Tücsök Zenés Színpad: Mi nekünk egész jó évünk volt. Online térben 
elkezdtünk dolgozni. Reggeltől estig a gép előtt ültem, mert a gyerekeknek egyesével 
tartottam a foglalkozásokat. Problémát okoz, hogy sok a megbetegedés a gyerekek között. 
Van, aki 2 hetente beteg. Vannak TV-s szerepléseink is. Sokan szeretnének jelentkezni 
hozzánk, de online nehéz megállapítani, hogy alkalmas-e a gyermek arra, amit szeretne. A 
társaság fele idén elment egyetemre, ebből kifolyólag sokukkal nem találkozok a vizsgaidőszak 
és a tanulás miatt. Utánpótlásunk a próbák újrakezdése miatt van, de soha sincs 5-6 gyerek 
egyszerre. Marad az a középiskolás mag, akikkel tudok dolgozni. 

Csötönyi László elnök: Bennem az megfogalmazódott már, hogy Berlinger Attilával felveszem 
a kapcsolatot egy közös rendezvénnyel kapcsolatban. Ezt mindenféleképpen meg fogom 
tenni, illetve bizottsági elnökként mintha lenne bármi nyomatéka igazából ebben a városban, 
de szeretnék egy levelet írni a helyi médiumok vezetőinek, hogy mutassa be, lehetőség szerint 
a kiemelkedő művészeti együttesek munkáját. Van-e bárkinek kérdése? Nincs. Jó akkor 
köszönjük! 

Kérdés hozzászólás nem hangzott el. 
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Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta:  
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Kultúra, 
Civil Szervezetek,  

Városmarketing Bizottságának 18/2022. (IV.28.) határozata 

a Kiemelkedő Művészeti Együttesek 2021. évi munkájának és 2022. 
évi terveinek  

            áttekintéséről II. 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kultúra, 
Civil szervezetek, Városmarketing Bizottsága  

1.   köszönetét és elismerését fejezi ki az  

 Liszt Ferenc Pedagógus Kórus  

 „PAD” Irodalmi Kulturális és Művészeti Egyesület 

 Szekszárd BIG BAND  

 Szekszárd Junior Stars  

 Szekszárdi Kamarazenekar  

 Szekszárdi Madrigálkórus 

 Szekszárdi Mozgásművészeti Stúdió  

 Szekszárdi Német Nemzetiségi Tűzoltó Fúvószenekar 
(Alisca Brass Band) 

 Tücsök Zenés Színpad 

Kiemelkedő Művészeti Együttesek 2021. évben nyújtott 
művészeti,- közösségépítő tevékenységéért, a városi 
rendezvényeken való fellépéseikért, az önállóan szervezett 
művészeti eseményeikért. 

Határidő:  2022. április 28.  . 
Felelős:  Csötönyi László elnök 

2. a jövőben is Szekszárd kulturális, művészeti élete 
nélkülözhetetlen szereplőiként tartja számon a felsorolt 
Kiemelkedő Művészeti Együtteseket, esetükben jóváhagyja a 
Szekszárd Megyei Jogú Város Kiemelkedő Művészeti Együttese 
státuszt. 

Határidő:  2022. április 28.   
Felelős:  Csötönyi László elnök 

3. elrendeli, hogy a Kiemelkedő Művészeti Együttesek a 
„kiemelkedő művészeti együttes” státusz évenkénti megvédése 
érdekében a jóváhagyott szempontokat tartsák be és e 
szempontok szerint készítsék el évente a szakmai és pénzügyi 
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beszámolót elektronikus formában is, melyet a Polgármesteri 
Hivatal Humán Osztályára kell benyújtani a megadott 
határidőre.  

Határidő:  2022. április 28. és folyamatos 
Felelős:  Kiemelkedő Művészeti Együttesek vezetői 

                                       Csötönyi László elnök 
 

4. felhívja a Kiemelkedő Művészeti Együtteseket, hogy éljenek a 
mindenkori hazai és uniós szakmai és működési pályázati 
lehetőségekkel. 

Határidő:  2022. április 28. és folyamatos 
Felelős:  Kiemelkedő Művészeti Együttesek vezetői 

 
2. napirendi pont: 
Javaslat a „Pad” Irodalmi, Kulturális és Művészeti Egyesület kérelmének támogatására 
(13. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 
Előadó: Csötönyi László elnök 
 
Faragó Zsolt 16:08 perckor elhagyja a bizottsági ülés helyszínét. A bizottság, továbbra is 

határozatképes és 4 taggal folytatja a munkáját. 

 
Csötönyi László elnök: A 2. napirendi pontunk tárgyalása előtt azért el kell mondani. Ezt 
Gáborral beszéltük, hogy hát mivel bizottsági keretünk nincs, de folyamatosan érkeznek a 
kérvények, tehát hogy szeretnének támogatást kérni tőlünk. Nyilván át kell, rágjuk, hogy ki 
mennyit kért, hogy ezt jónak tartjuk vagy sem, de nem tudunk pénzt adni, mert, hogy 
bizottsági keretünk nincs. Majd hogyha lesz, vagy a kompenzációt követően lesz. Akkor, tehát 
azt el tudjuk dönteni, hogy adunk, vagy akár a mértékéről is tudunk beszélni, vagy utána nem 
tudom Gábor, hogy mit javasolsz.  

dr. Ambrus Gábor jogi és bizottsági referens: Ugye, ahogy említettem már nem lenne 
szerencsés összegeket megjelölni a határozatokban, a bizottsági keret rendelkezésre állásáig.  

Csötönyi László elnök: Jó, akkor azt szeretném, hogy a támogatási szándékunk kifejezéséről is 
értesülnének a támogatni kívánt egyesületeket.  

dr. Ambrus Gábor jogi és bizottsági referens: Természetesen. Ez minden esetben meg szokott 
történni. 

Csötönyi László elnök: A 2. napirendi pontunk, a javaslat a PAD Irodalmi Kulturális és 
Művészeti Egyesület kérelmének támogatására. Dicső Zsoltot azért kértem meg, hogy 
maradjon, hogy esetleg a Szekszárdi Magas Iskoláról, magáról a rendezvényről néhány szót 
mondj el a többieknek. 

Dicső Zsolt elnök, PAD: Ez lesz a 9. Szekszárdi Magas Iskola Mészöly Miklós Irodalmi Akadémia 
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és írói mesterkurzus tehát így már, hogy nézzük, hagyománya van rendezvénynek. Országosan 
ismert, sőt most már ott tartunk, hogy fájó szívvel, de az írókat, költőket kell elhajtani, mert 
mindenki jönne. Itt lesz Petőcz András, Zalán Tibor, Szvoren Edina kurzusvezetők lesznek. 
Igyekeztünk Mészőly díjasokat hívni. 

Illés Tamás elnökhelyettes: Nekem van egy kérdésem. Szándékosan nem lett megosztva a 
bizottságok között a bizottsági keret. Hogyan lehet ezt rendezni, hogy végre el tudjunk kezdeni 
dolgozni? 

Murvai Árpád tag: Ez a téma súlytja az OKSI-t is. Kedden a jegyzővel is egyeztettem. A szezon 
már régen fut. Nem lehet tervezni. Arról nem tájékoztatott jegyző úr, hogy lenne ez az 50 
millió. Megígérte, hogy egyeztetni fog a gazdasági igazgatóság vezetőjével, aztán tájékoztat 
majd minket annak eredményéről. 

Kérdés hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta:  
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Kultúra, 
Civil Szervezetek,  

Városmarketing Bizottságának 19/2022. (IV.28.) határozata 

a „Pad” Irodalmi, Kulturális és Művészeti Egyesület kérelmének 
támogatásáról 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kultúra, 

Civil szervezetek, Városmarketing Bizottsága  

1. a „Pad” Irodalmi, Kulturális és Művészeti Egyesület által 2022-

ben rendezendő IX. „Szekszárdi Magasiskola” Mészöly Miklós 

Irodalmi Akadémia és Írói Mesterkurzus megrendezésével 

kapcsolatos támogatási szándékát fejezi ki. 

 
Határidő:  2022. április 28.  
Felelős:  Csötönyi László elnök 
 

2. az 1. pontban meghatározott támogatással kapcsolatos 

támogatási összegről szóló konkrét döntéshozatalra a Szekszárd 

Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése, Kultúra, Civil 

szervezetek, Városmarketing Bizottsága pénzügyi keretének 

meghatározását követően kerül sor. 

Határidő:  2022. április 28.  
Felelős:  Csötönyi László elnök 

 
3. napirendi pont: 
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Javaslat a Tolnai Ifjúsági Fúvószenekar Egyesület kérelmének támogatására 
(14. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 
Előadó: Csötönyi László elnök 
 
Csötönyi László elnök: Egy nemzetközi zeneversenyre akarnak eljutni. Rengeteg pénzbe kerül. 
Ehhez kérnek 100 000 ft támogatást. 
 
Kérdés hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta:  
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Kultúra, 
Civil Szervezetek,  

Városmarketing Bizottságának 20/2022. (IV.28.) határozata 

a Tolnai Ifjúsági Fúvószenekar Egyesület kérelmének támogatásáról 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kultúra, 
Civil szervezetek, Városmarketing Bizottsága  
 

1. a Tolnai Ifjúsági Fúvószenekar Egyesület részvételét a 

nemzetközi fúvószenekari versenyen támogatni kívánja. 

 
Határidő: 2022. április 28.  

Felelős: Csötönyi László elnök 

 

2. az 1. pontban meghatározott támogatással kapcsolatos 

támogatási összegről szóló konkrét döntéshozatalra a Szekszárd 

Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése, Kultúra, Civil 

szervezetek, Városmarketing Bizottsága pénzügyi keretének 

meghatározását követően kerül sor. 

  
Határidő: A Bizottság pénzügyi keretének meghatározását 

követően 
   Felelős:   Csötönyi László elnök 

 
4. napirendi pont: 
Javaslat a Szekszárd Borvidék Nonprofit Kft. kérelmének támogatására 
 (11. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 
Előadó: Csötönyi László elnök 
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Csötönyi László elnök: Ők is szerettek volna 100 000 ft támogatást kapni egy rendezvényre. 
Kérdésetek van e? 
 
Kérdés hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 1 
igen szavazattal, 2 nem szavazat, és 1 tartózkodás mellett nem fogadott el. 
 
Ezt követően az elnök szavazásra teszi fel a 2. számú határozati javaslatot, melyet a 
bizottság 3 igen szavazattal, 1 nem szavazat mellett elfogadott és a következő határozatot 
hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Kultúra, 
Civil Szervezetek,  

Városmarketing Bizottságának 21/2022. (IV.28.) határozata 

a Szekszárd Borvidék Nonprofit Kft. kérelmének támogatásáról 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kultúra, 
Civil szervezetek, Városmarketing Bizottsága  
 

1. a Szekszárd Borvidék Nonprofit Kft. támogatási kérelmét nem 

kívánja támogatni.   

 

Határidő: 2022. április 28.  

Felelős: Csötönyi László elnök 

 
2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a kérelmező értesítésére. 

 

Határidő: 2022. május 6.  

Felelős: dr. Gábor Ferenc jegyző  

 
 
5. napirendi pont: 
Javaslat a Garay János Gimnázium Centenáriuma Alapítvány kérelmének támogatására 
(16. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 
Előadó: Csötönyi László elnök 
 
Csötönyi László elnök: Mint alapítvány adták be a kérelmüket.  
 
Kérdés hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta:  
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Kultúra, 
Civil Szervezetek,  

Városmarketing Bizottságának 22/2022. (IV.28.) határozata 

a Garay János Gimnázium Centenáriuma Alapítvány kérelmének 
támogatásáról 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kultúra, 
Civil szervezetek, Városmarketing Bizottsága  
 

1. a Garay János Gimnázium Centenáriuma Alapítvány kérelmét 

támogatni kívánja. 

Határidő: 2022. április 28.  

Felelős: Csötönyi László elnök 

 

2. az 1. pontban meghatározott támogatással kapcsolatban 

támogatási összegről szóló konkrét döntéshozatalra a Szekszárd 

Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése, Kultúra, Civil 

szervezetek, Városmarketing Bizottsága pénzügyi keretének 

meghatározását követően kerül sor. 

Határidő: A Bizottság pénzügyi keretének meghatározását 
követően 

   Felelős: Csötönyi László elnök 
 
6. napirendi pont: 
Javaslat a Szekszárdi Gitár Egyesület kérelmének támogatására 
 (12. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 
Előadó: Csötönyi László elnök 
 
Csötönyi László elnök: A Szekszárdi Gitár Egyesület a Borok és Hurok rendezvény 
megrendezéséhez kérnek támogatást.  
 
Kérdés hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta:  
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Kultúra, 
Civil Szervezetek,  

Városmarketing Bizottságának 23/2022. (IV.28.) határozata 

a Szekszárdi Gitár Egyesület kérelmének támogatásáról 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kultúra, 
Civil szervezetek, Városmarketing Bizottsága  
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1. a Szekszárdi Gitár Egyesület XIV. Borok és Húrok Fesztiváljának 

megrendezését támogatni kívánja. 

Határidő: 2022. április 28.  

Felelős: Csötönyi László elnök 

 

2. az 1. pontban meghatározott támogatással kapcsolatos konkrét 

döntéshozatalra a Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzat 

Közgyűlése, Kultúra, Civil szervezetek, Városmarketing 

Bizottsága pénzügyi keretének meghatározását követően kerül 

sor. 

  
Határidő: A Bizottság pénzügyi keretének meghatározását 

követően 
   Felelős:   Csötönyi László elnök 

 
7. napirendi pont: 
Javaslat a Babits Mihály Kulturális Központban működő Szekszárdi Magyarnóta Klub részére 
megítélt támogatási összeg felhasználásának, valamint elszámolási határidejének 
módosítására 
(18. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 
Előadó: Csötönyi László elnök 
 
Csötönyi László elnök: Megvolt a rendezvényük. A Babits Mihály Kulturális Központban 
működő Szekszárdi Magyarnóta Klub adta be a tavaly kapott támogatás elszámolási 
határidejének meghosszabbítására. 
 
Kérdés hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta:  
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Kultúra, 
Civil Szervezetek,  

Városmarketing Bizottságának 24/2022. (IV.28.) határozata 

a Babits Mihály Kulturális Központban működő Szekszárdi 
Magyarnóta Klub részére megítélt támogatási összeg 

felhasználásának, valamint elszámolási határidejének módosításáról 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kultúra, 
Civil szervezetek, Városmarketing Bizottsága  
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1. támogatja Babits Mihály Kulturális Központ kérelmét, valamint 
hozzájárul a támogatási összeg felhasználási határidejének 2022. 
április 30-ra, elszámolási határidejének 2022. május 31-re 
történő módosításához; 

Határidő:  2022. április 28. 

Felelős:  Csötönyi László a Kultúra, Civil szervezetek, 

Városmarketing Bizottság elnöke 

 

2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy az 1.) pontban foglaltakról 
értesítse a kérelmezőt.  

Határidő:  2022. április 28. 

Felelős:  dr Gábor Ferenc jegyző 

 
8. napirendi pont: 
Javaslat a Rákóczi Szövetség kérelmének támogatására 
 (15. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 
Előadó: Csötönyi László elnök 

 
Csötönyi László elnök: Minden esztendőben adnak be kérelmet. Ebben az évben is 
megtörtént. Összeg nincs megjelölve. 
 
Kérdés hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 3 
igen szavazattal 1 tartózkodás mellett, elfogadott, és a következő határozatot hozta:  

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Kultúra, 

Civil Szervezetek,  
Városmarketing Bizottságának 25/2022. (IV.28.) határozata 

a Rákóczi Szövetség kérelmének támogatásáról 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kultúra, 
Civil szervezetek, Városmarketing Bizottsága  
 

1. a Rákóczi Szövetség Magyar Iskolaválasztási Programját 
támogatni kívánja. 

Határidő: 2022. április 28.  

Felelős: Csötönyi László elnök 

 

2. az 1. pontban meghatározott támogatással kapcsolatos 
támogatási összegről szóló konkrét döntéshozatalra a Szekszárd 
Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése, Kultúra, Civil 
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szervezetek, Városmarketing Bizottsága pénzügyi keretének 
meghatározását követően kerül sor. 

Határidő: A Bizottság pénzügyi keretének meghatározását 
követően 

   Felelős:   Csötönyi László elnök 

 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök a nyilvános ülést 16 óra 24 perckor 
berekeszti. A bizottság zárt ülésen folytatja a munkáját. 

 
K.m.f 

  
 

     Murvai Árpád 
                   jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
 
 
 
Készítette: 

 dr. Ambrus Gábor  
jegyzőkönyvvezető 

 
 

 

 
- 

Csötönyi László 
elnök 

 

 

Ellenjegyezte: 
           dr. Gábor Ferenc  

           jegyző 


